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Luciano Spalletti pojawił się po południu na konferencji przedmeczowej.

Już jutro Roma zagra z Sassuolo. Niestety z Trigorii dochodzą nie najlepsze

wieści, gdyż z kadry wypadają kolejni piłkarze. Oto niektóre z wypowiedzi

trenera.

 

Jak ważna jest wygrana z Frosinone z psychologicznego punktu widzenia?

- Kluczowa, jednak pozostaje napięcie konieczności wygrania wszystkich meczów,

zatem wszystko odnosi się do kolejnego meczu i ten właśnie przed nami.

 

Co sądzisz o Di Francesco?

- Di Francesco jest jednym z tych, którzy sprawiają, że nasza piłka jest piękniejsza,

razem z Empoli i Fiorentiną... wkład tych drużyn podnosi poprzeczkę w naszej lidze.

Sassuolo to bardzo dobrze zorganizowany klub, nie pozostaje nic innego jak złożyć

im gratulacje i jutro to zrobię. Di Francesco był już trenerem, gdy był u mnie

menadżerem zespołu i modyfikował ustawienie.

 

Kondycja Dzeko, Maicona i Tottiego?

- Musimy dobrze pokierować tymi przypadkami. Dzeko nie zagra, gdyż ma

poważnego krwiaka, wystawienie go byłoby ryzykiem, nie pojedzie z zespołem.

Maicon ma swoje problemy, którymi musimy kierować. Dziś Francesco skarży się na

ból pośladka, czekałem, że będę mógł powiedzieć coś więcej, ale dopiero teraz

przechodzi badania. Mam nadzieję, że jak zawsze kapitan zaciśnie zęby, gdyż

przyzwyczaił nas do tego. Jednak powinien popuścić trening zanim poczuł ból.

 

Perotti zostanie od razu powołany? Mercato Romy zamknięte?

- Może nam pomóc i może grać na różnych pozycjach. Jest wszechstronny, jak

Zukanovic, może wystąpić w wielu rolach. Nasze mercato na tym się zamyka, nie

możemy zrobić niczego innego. Jestem zadowolony z graczy, których mam do

dyspozycji i kompletnej kadry.

 

Di Francesco dokonał w ostatnim meczu rotacji? Jakich wyborów dokonasz.

El Shaarawy może zagrać również jutro? Czy wystawienie go od pierwszej
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minuty jest ryzykiem?

- Niczego nie ryzykuje, zaliczył dobry występ i zdobył gola. W niektórych

przypadkach jesteśmy zmuszeni dokonać rotacji.

 

Może zagrać na środku ataku?

- Lepiej ustawić go na skrzydle, ma łatwość biegania i może pomóc zarówno w

kryciu jak i w przodzie.

 

Zatem musisz wymyślić środkowego napastnika?

- Jasne, że musimy coś zaimprowizować przy braku Tottiego i Dzeko, ale mamy

Sadiqa. To chłopak o absolutnej jakości. Posiada walory na pozycji środkowego

napastnika. Inne rozwiązania? Nie mogę powiedzieć wszystkiego. Pozostawię

wątpliwości.

 

Obrona w stanie awaryjnym. Wrócisz do gry czwórką czy potwierdzasz

trójkę?

- To, że nie trzymamy się sztywno ustawienia, pokazaliśmy w ostatnim meczu. Trzy i

pół? Wiele zespołów tak gra, mistrzem w tym jest Fiorentina. Trzeba grać

elastycznie, gdyż wtedy grasz trochę trójką i trochę czwórką. Wybory są obecnie

dosyć przymusowe, w tym momencie nie mamy wielu możliwości.

 

Lista UEFA?

- Widziałem ją i dokonałem wyboru. Jest jeden szczegół, który musiałem wybrać, z

powodu powrotu Strootmana. Strootman wchodzi na listę i trzeba zobaczyć kogo

usunąć. Trzeba usunąć kogoś z formacji środkowej.
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